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Protokół nr 29/2018 
z  posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji  

Rady Gminy  Poczesna  z dnia 18 czerwca 2018 roku. 
 
Obecni wg załączonej listy obecności. 
Porządek  posiedzenia: 
 

1. Ocena projektów arkuszy organizacyjnych opracowanych przez placówki 
oświatowe na rok szkolny 2018/2019. 

2. Analiza i ocena projektów zajęć przygotowanych przez GCKIiR na okres 
wakacji. 

3. Omówienie pkt. 8 i 9 porządku XXXVII Sesji Rady Gminy Poczesna. 
4. Omówienie materiałów na XXXVII Sesję Rady  Gminy Poczesna. 
5. Sprawy różne. 

Ad. 1 
Arkusze organizacyjne opracowane przez placówki oświatowe na rok szkolny 
2018/2019 przedstawiła Kierownik SAPO- Agata Adamus 
Głos zabierali: 
-Iwona Choła spytała czy arkusze organizacyjne są już zaopiniowane. 
-Agata Adamus odpowiedziała, że są  zaopiniowane, przy dwóch szkołach zawarte 
są uwagi. 
- Marian Kołodziej zapytał o problem z przyjęciem dzieci do przedszkola we 
Wrzosowej. 
- Agata Adamus poinformowała, że  do oddziałów przedszkolnych można przyjąć 
max. 25 dzieci, ale na  terenie gminy Poczesna są jeszcze wolne miejsca w innych 
oddziała przedszkolnych.  
Na tym dyskusję zakończono. 
 
Ad. 2 
Plan zajęć przygotowanych przez Gminne Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji na 
okres wakacji przedstawiła Dyrektor GCKIiR w Poczesnej- Iwona Skorupa. 
Głos zabierali: 
- Iwona Choła dopytała o  koszt wycieczki. 
- Iwona Skorupa poinformowała o kosztach oraz zaznaczyła, że uczestnik w całości 
pokrywa koszt. 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
Ad.3 
Projekty uchwał z punktu 8 i 9 porządku obrad XXXVII Sesji Rady Gminy tj. 
w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 
pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców 
zawodowych zatrudnionych w szkołach  i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Poczesna oraz w sprawie zmiany uchwały Nr 226/XXIV/09 Rady Gminy Poczesna z 
dnia 26 marca 2009 roku przedstawiła Kierownik SAPO – Agata Adamus 
Głosu nikt nie zabierał 
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali ww. projekty uchwał. 
 
Ad.4 
 
Projekty uchwał z punktu 26 i 27 porządku obrad XXXVII Sesji Rady Gminy tj. 
w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Poczesna do 2026 roku oraz  
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w sprawie przyjęcia Diagnozy społeczno- gospodarczej Gminy Poczesna 
przedstawiła Pani Agnieszka Skrabut- specjalista ds. Ochrony Środowiska i 
Planowania Przestrzennego Firmy EKO-GEO GLOB  Rafał Modrzejewski. 
Głos zabrali 
- Iwona Choła poprosiła o dopisanie w  tabeli str. 85 - Budowa Sali gimnastycznej 
przy Zespole Szkolno- Przedszkolnym w Słowiku oraz w   Organizacjach 
Pozarządowych str.45 Stowarzyszenie Stacja Rozwoju ”Słowikor”. 
 
 
 Ad. 5 
W tym punkcie głos zabierali: 
Przewodnicząca Komisji, Iwona Choła przedstawiła pismo, które wpłynęło 
 do Komisji tj.: 
- od Pani Agnieszki Ociepa Kubickiej ws przedszkola w Poczesnej. 
 
Członkowie komisji zaproponowali rozważenie możliwości przeniesienia przedszkola 
w Poczesnej do budynku gimnazjum w Poczesnej. 
 
 
Na tym Komisja zakończyła posiedzenie.                                                                                                                                                                       
  
                                                                                      Przewodnicząca 
                                                                   Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 
     
Protokół sporządziła:                                                           Iwona Choła                                           
  
Wioletta Przybylska 
                   


